

26

fevriye

Chak maten ou tande vwa m. Kou solèy leve mwen mete lapriyè m devan ou. M ap tann ou reponn mwen. Sòm 5. 3

Bondye, se ou ki Bondye mwen. Jan m anvi wè ou.
Sòm 63. 1

Lapriyè nan maten

Eske nou konnen, menmjan ak otè Sòm 5 lan, “mete devan Bondye” lapriyè matinal nou, konsa pou nou ka fè pwovizyon fòs ak sajès depi kòmansman jounen an ?

Oubyen, èske nou antre, tou prese epi m al prepare, nan pil aktivite k ap tann nou yo ?

Si nou pran konsyans e chak jou k ap pase, se yon okazyon pou nou sèvi epi onore Bondye, nou t ap desann chak maten nan lapriyè nan prezans li. Nou t ap mete devan l difikilte ak krent nou yo. Nou t ap avwe l feblès ak enkonpetans nou yo. Nou t ap mande l pou l renouvle konfyans nou nan li e pou li anseye nou pou nou k ap “fè diferans ant byen ak mal” (Ebre 5. 14). Ala lejè chay la n ap pote chak jou a ta lejè ! Senyè a va reponn priyè nou yo e n a kapab kòmanse jounen an pèzib e san tèt chaje.

Nou dwe pran konsyans lavi nou fragil epi repoze n totalman sou li, se sa k ap pèmèt nou jwi fòs ak resous ki pap janm fini li yo.

Nou sonje souvan neseseite pou nou nourri nanm nou ak pen ki bay lavi a, pandan n ap fè pwovizyon depi granm maten de sa lavi Jezi te ye, moun pawòl Bondye a di li ye a. Men piga nou bliye priyè matinal la ; l ap pote anpil bonjan benefis pou nou nan chak moman nan la-jounen an ki kòmanse a.

26 février

Éternel ! le matin, tu entendras ma voix ; le matin, je disposerai ma prière devant toi, et j'attendrai.

Psaume 5. 3

Ô Dieu ! tu es mon Dieu ; je te cherche au point du jour. Psaume 63. 1

Prière du matin

Savons-nous, comme l'auteur du Psaume 5, "disposer devant Dieu" notre prière matinale, et ainsi faire provision de force et de sagesse dès le début de la journée ?

Ou bien nous engageons-nous, pressés et mal préparés, dans les activités multiples qui nous attendent ?

Si nous avons conscience que chaque jour qui passe est une occasion de servir et d'honorer Dieu, nous nous recueillerons chaque matin dans sa présence pour le prier. Nous lui exposerons nos difficultés et nos craintes. Nous lui avouerons notre faiblesse et notre incompetence. Nous lui demanderons qu'il renouvelle notre confiance en lui et qu'il nous apprenne à "discerner le bien et le mal" (Hébreux 5. 14). Combien le fardeau quotidien s'en trouvera allégé ! Le Seigneur répondra à notre prière et nous pourrons commencer la journée, paisibles et sereins.

Prendre conscience de notre fragilité et nous reposer entièrement sur lui, voilà ce qui nous permet de profiter de sa force et de ses ressources inépuisables.

Nous rappelons régulièrement la nécessité de nourrir notre être intérieur du Pain de vie, en faisant provision dès le matin de ce qu'a été la vie de Jésus, sa personne révélée dans la Parole de Dieu. Mais n'oublions pas la prière matinale ; elle aura des effets bénéfiques sur chaque instant de la journée qui commence.